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Obec Libina

Libina 523, 788 05 Libina
tel.č.: 583 233 215 | e-mail: podatelna@ou-libina.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 7 Zastupitelstva obce Libina

konané dne 6. 12. 2023 v Obecní úřad - zasedací místnost od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13 zastupitelů
Omluveni: Bc. Martin Baklík, Sttaislav Procházka
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Aleš Skála
Zapisovatel*: Renata Langerová
Ověřovatelé zápisu: Luboš Kristlík, Bc. Lada Cinegrová,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Schválení programu, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu

Starosta přivítal přítomné na dnešní schůzi. Konstatoval, že dnešní jednání bylo řádně  vyhlášeno, zveřejněno
je a přítomna nadpoloviční většina. Zastupitelstvo je  usnášení schopné. Omlouvá se Bc. Martin Baklík a
Stanislav Procházka a Ing Arch. Iva Krahulcová, která přijde později.

Starosta přistoupil ke  schválení programu. Jelikož nebyly žádné připomínky bylo přistoupeno k odsouhlasení
programu. 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje program 7. zasedání ZO konaného ne 6.12.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/7Z/2023 bylo schváleno.

Starosta přednesl návrh na složení návrhové komise  ve složení  Mgr. Ing. Tomáš Kobza a Bc. Ladislav Nevřala.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje návrhovou komisi  ve složení Mgr. Ing. Tomáš Kobza a Bc. Ladislav
Nevřala.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Kobza T., Nevřala L.)

Usnesení č. 1b/7Z/2023 bylo schváleno.

Ověřovateli zápisu  byli navrženi Luboš Kristlík a Bc. Lada Cinegrová
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina pověřuje ověřovateli zápisu Luboše Kristlíka a Bc. Ladu Cinegrovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Cinegrová L., Kristlík L.)

Usnesení č. 1c/7Z/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení

Místostarosta Ing. Michal Kusý DiS. přednesl zprávu o  kontrole plnění  usnesení. Tato zpráva je přílohou
zápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí  bere  na   vědomí   zprávu  o  kontrole  plnění  usnesení
přednesenou Ing. Michalem Kusým, Dis. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Kusý M.)

Usnesení č. 2/7Z/2023 bylo schváleno.

3. Zpráva o činnosti rady obce

Místostarosta Ing. Michal Kusý DiS.,  dále přednesl  podrobnou zprávu o činnosti rady obce. Tato zpráva je
přílohou zápisu.  

V 17.20 hod. se dostavila na jednání Ing. Arch. Iva Krahulcová.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza vznesl dotaz, Jak je to nyní na ČOV, když Ing. Gabriela Krásná skončila. 
Starosta odpověděl  že je to v jednání.  Teď je  jednatelem pan Karel  Vrána,  účetnictví

povede paní ******, část jednatelství a část agendy, kterou vykonávala paní Krásná
by se převedla  na paní ***u ale to je  ještě  v jednání. 

Mgr. Ing. Tomáš Kobza dále  vznesl dotaz ohledně  hřbitova. Uvedl, že byly v minulosti zpracované nějaké
studie. Pracoval na nich Ing. *** ***. Zeptal se zda nejsou  vyhovující? 

Mgr. Aleš Skála odpověděl,  že  součástí   veřejného  prostranství  a  infrastruktury,  která  je  za  
kulturním domem měl  být i  hřbitov. Byl záměr zpracovaný projekt na hřbitov
do toho zakomponovat. Aby tam mohl být, tak se  musel  udělat dendrologický a
biologický průzkum. Byla oslovena společnost  GERNETs.r.o. Když  zpracovávali 
tento průzkum přišli s tím, že se jim hřbitov v Libině líbí a že by navrhli, jak 
by mohl vypadat. Návrh se líbil jak  stavební komisi, tak radě obce, tak se zadalo
zpracování studie. 

Ing. Arch. Iva Krahulcová uvedla, že  projekt  byl po stavební stránce  v pořádku, ale co  se týká výsadby, to 
neprošlo přes agenturu ochrany a přírody. 

Bc. Ladislav Nevřala se dotázal, jestli se počítá s přemístěním kříže na hřbitově, který pod stromy trpí,
nebo s vykácením stromů. Opravil se a  během dvou let zezelenal.

Mgr. Aleš Skála uvedl, že kříž by  měl  být jednou z dominant, který by měl být trošku odkrytý a
byl  by odcloněný od zadní části, od vsypové loučky se kterou se počítá.

Mgr. Zdena Zahradníková uvedla,  že  to   vysvětlovala  už  na   minulém zasedání,  kde   byl  přítomen  i  
Ing.  Prášil.  Původní  návrh  byl,  začlenit  do  toho  dotačního  projektu
i lokalitu hřbitova, kde je zpracovaná PD, která byla dotažena  do fáze územního
rozhodnutí. Jak zmínila  paní Krahulcová ten projekt nesplňoval podmínky dotační
výzvy. Pokud  by se to zahrnulo ke  kulturnímu domu, tak by mohla být ohrožena 
úspěšnost projektu. 

Ing. Jana Němečková řekla,  že  se  jí  to  nelíbí.  Je  projekt  na   územní  rozhodnutí.  Místo  toho,  aby
se pracovalo na stavebním povolení, aby se hřbitov dotáhl do konce, tak se smaže
to, co bylo nachystané, co stálo peníze, odloží se to s tím, že se bude dělat  zase
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další  studie.  Na  dotace  to  nepůjde,  protože  dotace   byla    na  minulém
zastupitelstvu  na  prostranství  za  kulturním domem.  Je  to   chaotické.  Tehdy  
chystala  životní komise pod  vedením Michala  Horáčka, který  je na  zeleň
odborníkem. Nechtěli jste jeho práci, teď nechcete ani projekt, který připravila
komise . Celé jí to  připadá , že se  vyhazují peníze za studie za projekty, za  něco,
co se ani nezrealizuje. Co je vlastně nachystané  kromě  vodovodu  a kanalizace co
vidí  v  rozpočtu. Nejsou tam žádné  investice. Byla by ráda, kdy by  se pokračovalo
v tom, co zastupitelstvo v  minulém  volebním období schválilo, protože ty peníze
jsou těch občanů. 

Ing. Arch. Iva Krahulcová řekla,  že  je  to  tak,  že   se   navazuje   na ten projekt  ,  který  byl  zpracovaný
Ing. Kouřilem , který  řešil hlavně  stavebně technickou věc, uličky, osvětlení, což
je  v pořádku, ale  není  krajinář, není  architekt . Věci ohledně  výsadby  nebyly 
vůbec řešeny. Myslí si, že je to hodně  citlivě řešeno a je to koncepční. 

Bc. Ladislav Nevřala řekl, že ví, že  Ing. Dvořáček bytem Dolní Studýnky  zahradní architekt na to 
zpracovával studii i když je nedotažená,  byla v návrhu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu  o činnosti rady obce přednesenou místostarostou
obce  Ing. Michalem  Kusým, Dis.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/7Z/2023 bylo schváleno.

4. Zpráva o činnosti kontrolního výboru

Bc. Lada Cinegrová přednesla  zprávu o činnosti  kontrolního výboru,  který se sešel  20.  listopadu 2023.
Přednesená zpráva je přílohou tohoto ápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesenou Bc. Ladou
Cinegrovou. Přednesená zpráva je přílohou zápisu. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Cinegrová L.)

Usnesení č. 4/7Z/2023 bylo schváleno.

5. Zpráva o činnosti finančního výboru

Mgr. Alena Bartoňková, MBA, přednesla  zprávu o činnosti  finančního výboru, který se konal dne 20.11.2023. 
Přednesená zpráva je přílohou zápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí   zprávu  o  činnosti  finančního  výboru  přednesenou
Mgr. Alenou Bartoňkovou, MBA.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 5/7Z/2023 bylo schváleno.

6. Rozpočtová opatření schválená RO
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Ing.  Michal  Kusý  Dis,  přednesl  rozpočtová  opatření  schválená  RO  Libina  dne  28.8.2023,  30.10.2023  a
13.11.2023. Rozpočtová opatření  jsou přílohou zápisu.  Rozpočtová opatření č.8 byla schválena ZO Libina dne
6.9.2023.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí  rozpočtová opatření schválená Radou obce Libina ze dne
28.8.2023, 30.10.2023 a 13.11.2023.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Kusý M.)

Usnesení č. 6/7Z/2023 bylo schváleno.

7. Rozpočtová opatření

Starosta uvedl, že  následujícím bodem jsou  rozpočtová opatření, kterým předchází usnesení, které bylo dnes 
vloženo do programu. Jedná se  příspěvek do  veřejné sbírky obci Otinoves, kde došlo k explozi, kde je jeden 
dům zcela zničen a asi 10 objektů je  tímto  výbuchem  postižených. V naší partnerské obci  vzniklas sbírka,
která má dva účty. Jeden na pomoc  poškozených a druhý přímo na pomoc pozůstalým na syna Davídka.
Starosta navrhl zaslat příspěvek ve  výši 50 000,- Kč na účet pro všechny poškozené. Uvedl, že  v rozpočtových
opatřeních  to je nachystané. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  příspěvek ve výši 50 tisíc  Kč v rámci veřejné sbírky pro obec
Otinoves, jako finanční výpomoc poškozeným v okolí exploze ze dne 21.9.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/7Z/2023 bylo schváleno.

Předsedkyně   finančního   výboru  Mgr.  Alena  Bartoňková  seznámila  podrobně  přítomné  s  rozpočtovými
opatřeními. Finanční  výbor  doporučuje rozpočtová opatření ke  schválení. Rozpočtová opatření jsou přílohou 
tohoto zápisu. 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková k vodovodu  a kanalizaci - už na minulém zastupitelstvu bylo na straně  výdajů 

téměř 9 mil. bez jakéhokoliv příjmu na těchto akcích, kde to bylo zdůvodňováno tí,
že je  tam  z velké části DPH. Úplně sejí to nezdálo.  Nyní je na  budovách, halách,
stavbách ve výajích dalších 2 800 000 Kč  na vodovodu, 6 000 000,.  Kč n a
kanalizaci.  Působí  to,  že  je  to  proti  rozpočtu  další  náklad.  Když  si  dala  
rozpočtované náklady letošního roku, rozpočtové změny minulé a  současné a
návrh rozpočtu na příští rok , tak na tyto dvě akce  vychází kolem 8  mil. korun
navíc  oproti  tomu  co  je   ve   smlouvách  o  dílo   a  jejich  dodatcích.  Ptala  
se Ing. Gabriely  Krásné na to DPH. Řekla, že je jí to taky divné, že  v rámci
přenesené poninnosti ty faktury skutečně jsou účtované bez DPH a že když je to
na  výdajích mělo by to být i na příjmech. Uvedla, že  by byla ráda, kdyby  toto
prověřil nějaký auditor, nějaká nezávislá osoba, zda je to dobře a  aby potom  byla
předložena  nějaké  zpráva. Požaduje, aby jí   paní  Blažková poslala  čerpání
rozpočtu, aby  v tom  to DPH viděla. Na  minulém zasedání  jí  paní BLažková 
odpovídala,  ale  její  odpověď  ji  neuspokojila.  Pokud je   v  rozpočtu obce  víc
na kanál  a vodovod, tak se ptá jestli se počítají ještě vícepráce, nebo proč to tak
je.

Mgr. Aleš Skála uvedl, že  auditory je to prověřováno, tak jak je to  v rozpočtu nastavené je to
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správně.  Nic  navíc  tam není.  Je  to  v  rámci  dodatků,  které  byly  schváleny,  
v rámci prací, které probíhají. 

Mgr. Zdena Zahradníková uvedla, že  co se týká návrhu na příští rok, je tam na vodovodu  rezerva milion a
na kanalizaci necelé dva miliony. Vzniklo to tak,  že  návrh rozpočtu se připravoval
v určitou chvíli a rozpočtové opatření, které se dává ještě  v letošním roce ty 
reflektovaly  na  aktuální  prostavěnost.  Rozpočtová  opatření,  která  teď  jsou,
reagovaly  na to,  že   byly   vystavené   faktury,  které se nám dostanou ještě
do letošního roku a které chceme, aby byly ještě letos zaplacené. Bylo to v době,
kdy už návrh rozpočtu byl nějakým způsobem sestavený. Do toho ještě přišlo to, že
jak   na   vodovodu,  tak  kanalizaci  kromě  stavebních  prací   se  dostanou
ještě   náklady  na  zpracování   projektové  dokumentace,  kterou  zpracovává
Ing. Ottová, která řeší dopracování domovní přípojky. Je to náklad, který nese
obec. Má to zasmluvněné. 

Mgr. Ing. Tomáš Kobza uvedl,  že   jsou v  rozpočtu  mínusem na  Komunitním centru výdaje  spojené
s dotací . Vrací se nějaká dotace? 

Mgr. Zdena Zahradníková uvedla, že se nic  nevrací. Dotace je plně  vyčerpaná do 100 %. 
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se zeptal, kde je to na plusu na neinvestice.  V rozpočtovém opatření to nikde

není. 
Mgr. Zdena Zahradníková uvedla, že  mínusy  reflektují na dofinancování. V rozpočtu  byly peníze navíc  a 

braly se  odtud. Narovnávalo se to na skutečnost. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje předložená rozpočtová opatření obce Libina s celkovými příjmy plus
10.846.999,98  Kč,  s  celkovými  výdaji  mínus  10.995,04  Kč,  příjmy  celkem  včetně  třídy  8  –
financování mínus 10.995,04 Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 7b/7Z/2023 bylo schváleno.

8. Rozpočet Obce Libina na rok 2024

 Starosta uvedl, že  následujícím  bodem je  návrh rozpočtu obce Libina na rok 2024.  Výše byla zmíněna 
v rámci  zprávy  finančního výboru. Rozpočet je obsáhlý. Největší investiční akcí je  dostavba vodovodu a
kanalizace. Počítá se  se zapojením  zůstatku 12 709 858 ,- Kč  aby  rozpočet byl  vyrovnaný. Z  větších akcí
uvedl komunikace. V rámci budování  vodovodu  a kanalizace se bude  budovat asfaltová komunikace od 
náměstí 1. máje po  hřiště  v Horní Libině. Bude se opravovat i krajská komunikace v části, kde se kopalo. 
V rámci  rozpočtu,  bez dotací se plánují  i další cesty a to Luka, kde probíhala výstavba kanalizace a část na 
Vimperku, kde  probíhala výstavba kanalizace. Další významnou akcí je propustek v Dolní Libině, který je 
narozpočtovaný zhruba na dva miliony. 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková řekla, že ji  zarazily energie, které jsou ve stejných  částkách jako letos.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že obec  má uzavřenou smlouvu  až do roku 2024.
Ing. Jana Němečková dále 1 500 000.- sportovní zařízení obce. Bylo zmíněno , že je to na  PD.  Co se tam

bude  projektovat. 
Mgr. Aleš Skála tréninkové hřiště, parkoviště, příjezdová cesta. To co se zmiňovalo na posledním

zastupitelstvu. 
Ing. Jana Němečková se zeptala,  v jaké fázi  bude tato  PD.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že to bude prováděcí  PD. Studii už máme. 
Ing. Jana Němečková dále se zeptala, jestli máme  nějaký úvěr na chodníky.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že  obec má úvěr na první etapu.
Ing. Jana Němečková se zeptala jak je daleko. 
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že v lednu  by měly  být připraveny smlouvy o právu provést stavbu  a

dořešit podpisy  s majiteli. 
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Ing. Jana Němečková dále  infrastruktura pro stavební  parcely. Na rok  2025  byla předpokládaná
částka na rok 2024. Proč to není v rozpočtu. 

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že  důvodem jsou  nedořešené pozemky  s Úsovskem.
Ing. Jana Němečková se dotázala  o jaké  parcely se jedná.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že to jsou pozemky pod Bradlem, kde  obec  dělala 8 parcela. Za nimi 

je  16 parcel, kterté jsou na pozemcích Úsovska
Ing. Jana Němečková uvedl, že  vzhledem k tomu,  jaké má  obec obrovské příjmy, tak těch investic

je málo. 
Mgr. Aleš Skála odpověděl paní Němečkové, že  může přijít  s nějakým konstruktivním nápadem.
Bc. Ladislav Nevřala se zeptal,  když se  mluví o chodnících u p. Kappela  a p. Sušně, zda se řeší

břehy potoka, které  ujíždí? 
Mgr. Zdena Zahradníková odpověděla,  že  je  to  záležitost  Lesů   ČR.  V  červnu se  dotazovala  a   bylo  jí

odpovězeno, že  ano, že to na programu mají. 
Bc. Lada Cinegrová vznesla dotaz na  ředitelku školy, jak je na tom  elektroinstalace na  ZŠ čp.31. 
Mgr. Iva Navrátilová odpověděla, že toto je v kompetenci obce. Ona měla na starosta ZŠ 548.
Mgr. Aleš Skála řekl,  že   se  bude  vyhlašovat   výběrové  řízení  na  pořízení  projektové

dokumentace  ZŠ 31. 
Bc Lada Cinegrová uvedla, že tam je havarijní stav. 
Mgr. Iva Navrátilová se dotázala starosty, zda je  započítaná nějaká  finanční   částka na ZŠ 31. 
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že to bude  podle  skutečných nákladů, které  budou v rámci  soutěže

odhaleny a počítá se  s tím, že byste  byla  vyzvána  a část by  se financovala
z investičního fondu, který máte v rámci školy, tak jak bylo zmíněno  u osobního
jednání s Vámi. 

Ing. Jana Němečková uvedla, že  ZŠ  má stavební povolení na  budovu u kina. Je to jediná akce, kterou
vidí nachystanou. Dává návrh na změnu. Ponižte  výdaje typu obecní ples, kde jsou
příjmy  a výdaje do nuly. Když  se nahledají i  statisícové částky, věří, že je obec 
schopna školu zafinancovat. Nechápe proč  je  ve  výhledu  na rok 2028.  To už
bude  stavební povolení po platnosti.

Mgr. Aleš Skála řekl,  že  určitě  z  obecního  plesu  a  nějakými  statisícovými  položkami,  které
se  pokrátí   se  nezafinancuje   škola  čp.  548.  Objem  je  přes  45  milionů.
V rozpočtovém  výhledu je to podle priorit.  S ředitelkou se  domlouvali a prioritou
je ZŠ čp. 31, ta by se měla opravovat dříve. 

Mgr. Ing. Tomáš Kobza řekl, že paní Němečkovou  pochopil tak, že  by se  v těch malých částkách našlo 
na projektovou dokumentaci. Rozpočet je  finanční plán obce a je to také plán
toho  co se chce, aby se udělalo. Když se tam  ty  peníze naplánují , tak chceme,
aby  se ty  věci  udělaly,  tak  ať se na nich pracuje.  Třeba vrata a podlaha 
v  hasičské zbrojnici Dolní Libina tam je potřetí. Pan Kučera   donesl  asi deset
nabídek, ale je to primárně obecní akce. 

Mgr. Aleš Skála odpověděl p. Kobzovi,  že ví, byl u toho, že nabídky, které  donesl pan Kučera jsou
nedostačující.  Obec se do toho  vložila,  oslovila  projektanta,  který zpracoval  
projektovou dokumentaci, která je teď na stavební povolení  a podle  ní se půjde. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  rozpočet obce Libina pro rok 2024 včetně závazných ukazatelů,
včetně sociálního fondu, fondu rozvoje obce a fondu plánu obnovy obce na rok 2024. Příjmy v částce
100.656.956,00  Kč,  tř.  8  –  financování  v  částce  9.433.858,00  Kč  a  na  straně  výdajů  částku
110.090.814,00 Kč. Přílohou návrhu rozpočtu na rok 2024 je rozpis rozpočtu na rok 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Němečková J.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/7Z/2023 bylo schváleno.

Dále je dále předložen návrh zmocnění rady obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  v souladu s §102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích,
ve  znění  pozdějších předpisů přesun pravomocí  ve  věci  rozpočtových opatření  na  Radu obce Libina
v následujících oblastech
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 účelově poskytnutých transferů, jak na straně příjmů, tak i výdajů bez určení konkrétní částky v Kč
upřesnění  výše  transferů v  případech jejich  vypořádání,  nebo z  jiných důvodů –  pro  výdajové
i příjmové položky transferů, nebo položky finančního vypořádání
výdaje  k  odvrácení  škod,  řešení  havárií  a  živelných  pohrom,  výdaje  ve  stavu  nouze,  výdaje
na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného rozhodnutí soudu a další výdaje, kde může dojít
ke škodám z důvodu časového prodlení.  V těchto případech i  mezi různými oddíly i  paragrafy
na položkách do částky 500.000,-Kč.

O  rozpočtových  opatřeních  provedených  z  výše  uvedených  důvodů  bude  zastupitelstvo  informováno
na následujícím zasedaní zastupitelstva obce s uvedením konkrétních částek.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 8b/7Z/2023 bylo schváleno.

 ZO je  přeložena ke  schválení  žádost  o návratnou finanční  výpomoc a investiční  dotaci  podanou
Mgr. Ing. Tomášem Kobzou, starostou sboru dobrovolných hasičů Dolní Libina.

Předmětem je žádost o návratnou finanční výpomoc od Obce Libina ve výši 341 426 Kč, kterou sbor vrátí
po obdržení dotace, kterou má již uzavřenou viz. příloha (Dohoda), a žádost o investiční dotaci  od Obce Libina
ve výši 85 357 Kč, která bude použita na financování vlastních zdrojů k dotaci (celkové výdaje projektu
426 783 Kč, minus dotace (80%) 341 426 Kč = 85 357 Kč vlastní zdroje).Rada Obce doporučuje žádosti
schválit usnesením  6a/25R/2023 a 6b/25R/2023

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobzaa vedl, že se  hasičům Dolní Libina už potřetí podařilo získat dotaci od  SFIZ přez

MAS  Šumperský  venkov.  Když  obdrželi   dotaci  poprvé,  tak  bylo   vystavěno
sociální  zařízení na koupališti, podruhé so pořídili  požární stroj. Teď se jim 
dotaci  podařilo  opět  získat.  Tentokrát  to  je  na  opravu   hasičské  věže  u  
staré  hasičské zbrojnice. Je to zbrojnice  v zatáčce, jak se jede k lomu. Uvedl, že
peníze mají,  na druhou stranu je ta zbrojnice lokání dominantou. Myslí  si,  že
by bylo dobré,  kdyby se  ta  hasičská věc  vystavěla a zútulňovala okolí, které tam
je. Dále uvedl, že rada obce  doporučila obě žádosti schválil. Jak  na finanční
výpomoc,  tak  na  investiční  dotaci.  Navrhl,  aby  se  někomu zadalo   nachystat
příslušná  rozpočtová  opatření  a  smlouvy  o  poskytnutí   příspěvků  do  
zastupitelstva. 

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že to není  potřeba, úkoly  vyplývají za základě zápisu a  usnesení.
Odtud to přechází na referenty. V programu je vidět, zda je úkol vyřešen, nebo ne. 

Ing. Jana Němečková vřekla, že ve zprávách o kontrole plnění usnesení nic není  a potom se to odkládá.
Třeba škola. Kdyby tam  bylo, že se  ukládá radě obce, aby to nachystala, tak se to
bude  vědět při každé kontrole usnesení a i vy  budete vědět, že jste na to třeba
zapomněli. 

Mgr. Aleš Skála řekl, že se to tak děje. Svítí ty body, které nejsou splněné, jako je třeba  územní
plán, ten tam svítí pořád. Co by nebylo splněné se  ve  zprávě  ZO dozvíte.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje poskytnutí návratné finanční výpomoci sboru dobrovolných hasičů
Dolní Libina ve výši 341 426 Kč včetně DPH na opravu staré hasičské zbrojnice Dolní Libina a ukládá  radě
obce nachystat příslušné rozpočtové opatření. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 5 (Krahulcová I., Kusý M., Malý D., Skála A., Zahradníková J.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8c/7Z/2023 bylo schváleno.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  poskytnutí  investiční  dotace 85 357 Kč včetně DPH na opravu
staré hasičské zbrojnice Dolní Libina na ukládá radě obce nachystat příslušné rozpočtové opatření. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 5 (Krahulcová I., Kusý M., Malý D., Skála A., Zahradníková J.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8d/7Z/2023 bylo schváleno.

Dále jsou ZO předkládány žádosti SDH Horní Libina, zastoupen svým starostou SDH Bc. Martinem Baklíkem,
SDH Dolní Libina, zastoupen svým starostou Mgr. Ing. Tomášem Kobzou a SDH Obědné, zastoupen svým
starostou Pavlem Majznerem.

SDH Horní Libina a SDH Obědné žádají dotaci ve výši 50.000 Kč, SDH Dolní Libina žádá dotaci
ve výši 100.000 Kč. 

Peníze  jsou  každoročně  použity  na  různé  potřeby  jednotlivých  sborů.  (vybavení  stanice  SDH,  pořádání
akcí apod.)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje   poskytnutí dotací (příspěvků) dle návrhu rozpočtu na rok 2024
v uvedených částkách:

Sboru dobrovolných hasičů Horní Libina, zastoupen starostou SDH Bc. Martinem Baklíkem, IČ:
640942219 ve výši 50.000 Kč.
Sboru dobrovolných hasičů Dolní Libina, zastoupen starostou SDH Mgr. Ing. Tomášem Kobzou, IČ:
64094821 ve výši 75.000 Kč.
Sboru dobrovolných hasičů Obědné, zastoupen starostou SDH Pavlem Majznerem, IČ: 05959748
ve výši 50.000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8e/7Z/2023 bylo schváleno.

Starosta uvedl, že je dále předkládána žádost TJ Libina, zastoupen Davidem Malým. TJ Libina žádá dotaci
ve výši 950.000 Kč. Z financí bude zajištěn provoz TJ Libina (517.000 Kč), zaplacení elektřiny (348.00 Kč) a
na opravy hřiště (85.000 Kč).

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje poskytnutí dotace Tělovýchovné jednotě Libina, z.s., IČO 44939639,
zastoupenou Davidem Malým, dle návrhu rozpočtu na rok 2024 ve výši 950.000 Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Němečková J.) / Zdrželo se: 1 (Malý D.)

Usnesení č. 8f/7Z/2023 bylo schváleno.

9. Střednědobý výhled rozpočtu obce Libina na období roků 2025,2026,2027

Starosta  řekl, že dalším bodem je  střednědobý výhled rozpočtu obce Libina na období roků 2025, 2026 a
2027. Je to živý dokument, který se mění každý rok vždy na tři roky dopředu. Tento výhled je přílohou zápisu.
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Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se zeptal, zda jsou nějaké etapy na stadionu Dr. Urbáška . O co se jedná  v těch 

etapách. Byla zde nějaká studiek která vyšla na  nějakých 120 mil. korun. První
etapa je tréninkové hřiště 

Mgr. Aleš Aleš Skála odpověděl, že je to v rámci studie  rozetapizováno . Pak se do toho vložil  dotační
titul  na  atletické  dráhy,  kde  je  již  zpracována  PD na  běžeckou  dráhu,  kde  
se neuspělo. Další etapa je parkoviště, příjezdová cesta. Jednou z posledních etap
je vytváření biotopu a vytváření zázemí pro kulturní akce. Nový parket , nová
budova, kde by měl být  bar a vyhlídková terasa.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza uvedl, že  v plánu jsou akce za 5 mil.  a další rok  akce za 7,4 mil. korun.
Mgr. Aleš Aleš Skála odpověděl, že to jsou ty  menší etapy . 
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal co je  za  5 mil. korun.
Mgr. Aleš Aleš Skála odpověděl,  že to je   tréninkové  hřiště a třetí  etapa za  7.4 mil.  se počítalo

s parkovištěm. 
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se zeptal jestli máme  nějaké stavební povolení na rok 2025 a 2026. 
Mgr. Aleš Aleš Skála řekl, že chodník ještě není. Mělo by to proběhnout  v roce  2024. To samé  stadion

Dr. Urbáška. Počítá se, že v roce 2024 se to připraví. Veřejné prostranství běží,
opravy komunikací  máme, MŠ  stavební  povolení  je    a  ZŠ čp.  548 stavební
povolení je. Na rok 2026 stavební povolení není. 

Mgr. Ing. Tomáš Kobza  r. 2027 na ZŠ čp. 548 je částka přesně  na  tisícikorunu . Tam stavební povolení
je, je tam všechno. Proč jsou předsunuty akce, na které není ani čárka a akci
na kterou je stavební povolení je  v pozadí. 

Mgr. Aleš Skála uvedl, že priorita je  ZŠ čp. 31. ZŠ čp. 548 také potřebuje opravy, takže se na ni
připravovala PD. 

Mgr. Ing. Tomáš Kobza řekl, když je to nachystané, tak ať se to udělá. 
Mgr. Aleš Aleš Skála odpověděl, že  jde o priority a taky o to, kolik to stojí . Z rozpočtu  se to nezvládne. 
Mgr. Ing. Tomáš Kobza řekl, že co je nachystané  v mašličkách se dává dozadu, a u čeho není nic se dává

dopředu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Libina na období roků 2025, 2026,
2027.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Němečková J.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/7Z/2023 bylo schváleno.

10. OZV o místním poplatku ze psů

Starosta  seznámil s předkládanými obecně závaznými vyhláškami obce Libina, které odpovídají nové právní
úpravě novelizace zákona o místních poplatcích, která má nabýt účinnosti 1. ledna 2024. Nové vzory obecně
závazných vyhlášek jsou vytvořeny z interaktivních formulářů Ministerstva vnitra.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje OZV obce Libina o místním poplatku ze psů. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/7Z/2023 bylo schváleno.
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11. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

Dále je předkládána  OZV obce Libina o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Libina o místním poplatku za obecní
systém odpadového hospodářství.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/7Z/2023 bylo schváleno.

12. OZV o místním poplatku za užívání veřejného prostranství

Dále je předkládána  OZV obce Libina za užívání veřejného prostranství.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  Obecně  závaznou  vyhlášku  obce  Libina  za  užívání  veřejného
prostranství.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/7Z/2023 bylo schváleno.

13. OZV o nočním klidu

Poslední předkládanou vyhláškou je  OZV obce Libina, o nočním klidu.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza požádal,  by se do  komentářů dával stručný obsah o čem to je.  Je standard 

v nějaké zkratce popsat o co se jedná. ani u jedné nic není. Všude na lepších
úřadech to tak je,  že  v důvodové zprávě je uvedeno o čem to je, proč se to
předkládá. 

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že když  je to jasné  z přílohy, tak není  nutné tam něco dodávat. 
Ing. Jana Němečková řekla, že by se také vrátila k praxi, která tady byla, ať  zastupitelé vědí, proč

se to vlastně dělá. 
Mgr. Aleš Skála uvedl, že to není nic nového, je to projednáváno každý rok a není tam žádná

změna. Jinak jsou důvodové zprávy  připravovány  vzorově. 
Aranka Jarošová uvedla, že je vložen  jeden dokument, kde je  uvedeno proč se to mění. Je to na

základě novely o místních poplatcích. 
Ing. Jana Němečková řekla, starostovi, že je tady pro zastupitele  a  byla  by ráda, kdyby se to takto

vrátilo.  Dvacet  roků to tady takto bylo.  Má pocit,  že cokoli  řekne ona nebo 
Mgr. Tomáš Kobza , tak  si říkáte  říkejte si co chcete, ale  škodíte  tím  tím sobě.
Občané jsou skutečně nespokojeni . Rada by tady neměla  být jen pro nějakou 
vyvolenou skupinu . Všichni zastupitelé slibovali, že budou  v zájmu obce a jejich
občanů. 

Mgr. Aleš Skála vstoupil do "proslovu" paní Němečkové. Řekl jí, že od  této chvíle  nebude  její
připomínky brát  nikdy  vážně.  Ta zlost  je  ve Vás  od začátku.   Nikdo z  nás
zastupitelů ji nevybudoval a Vy  vnášíte na zastupitelstvo to,  co sem nepatří.  Vy
jste slibovala, že tady budete pro lidi. My tady pro lidi jsme od začátku. To co
dělám, dělám s nejčistším svědomím a nejlepším vědomím pro lidi, ale z  Vás to
necítím. 

Ing. Jana Němečková řekla,  že  taky  dělá   maximálně  ve  své  zodpovědnosti,  kterou  má.  Politika  je
o různosti názoru. Jestliže vám dáváme náměty, vy je naprosto smetete ze stolu,
ale neděláte to stejně líp. Nebo myslíte že ano. 

Mgr. Aleš Skála se zeptal jestli si myslí, že  všechny náměty, které  dala  ona nebo  Mgr.  Kobza 
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smetli ze stolu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Libina, o nočním klidu.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/7Z/2023 bylo schváleno.

14. Zpráva o dotačních akcích

 Dalším bodem je zpráva  o dotačních  akcích, kterou přednesla Mgr. Zdena Zahradníková. 

„Záchytné  nádrže  na  dešťovou  vodu“  –  akce  zrealizovaná,  bylo  požádáno  o  proplacení  dotace.
V současné době řešíme se stavebním úřadem vydání kolaudačního souhlasu.   

„Technické  zhodnocení cisternové stříkačky TATRA 815 CAS“ -  již poskytnutá dotace od Olomouckého
kraje ve výši 176.000,- Kč nebyla použita a byla vrácena, a to z důvodu příslibu poskytnutí novější cisterny.  

„Libina – veřejná prostranství – zelená infrastruktura“ – podání žádosti připravována v rámci 63. Výzvy
IROP. Byla dokončena projektová dokumentace pro stavební povolení v rozsahu prováděcí dokumentace. Dne
29.  11.  2023 byla  podána  žádost  na  Městský  úřad  Šumperk  na  vydání  stavebního  povolení.  Pracujeme
na finalizaci všech podkladů pro podání žádosti, které se předpokládá v lednu 2024.  

„Dostavba kanalizace Libina“ - Žádost o dotaci podána z OPŽP 21. výzva - Vodohospodářské projekty 

Specifický cíl 1.4 – Podpora přístupu k vodě a udržitelného hospodaření s vodou
Opatření 1.4.1 – Výstavba čistíren odpadních vod; dobudování a výstavba kanalizací
Celkové výdaje projektu 46,227.915,84 Kč včetně DPH , z toho způsobilé výdaje 38,425.173,77 Kč. Výše
dotace 70% způsobilých výdajů tj. 26,728.088,64 Kč. Na projekt bylo vydáno  Rozhodnutí o poskytnutí dotace.  

Smlouva o dílo byla uzavřena dne 28. 06. 2022 se „Společností Libina“ – vedoucí účastník BAK stavební
společnost, a.s. , společník 1 INSTA CZ s.r.o., společník 2 RI-STAV s.r.o.  Cena díla 37,137.771,76  Kč bez DPH
(tj. 44,936.703,83 Kč včetně DPH).  Termín realizace 395 dní.

Se společností IREA s.r.o. uzavřena příkazní smlouva na výkon TDS  442.000,- Kč bez DPH (534.820,- Kč
vč. DPH) a koordinátora BOZP 156.000,- bez DPH (188.760,- Kč vč. DPH).

„Vodovod Libina“ - Žádost o dotaci podána v rámci 3. výzvy OPŽP Vodovodní přivaděč Specifický cíl 1.4 –
Podpora přístupu k vodě a udržitelného hospodaření s vodou
Opatření 1.4.4 – Výstavba a modernizace vodovodních přivaděčů a vodovodních řadů.

Celkové výdaje projektu 19,581.015,70 Kč z toho způsobilých výdajů 16,278.193,70 Kč. Dotace činí 70 %
ze způsobilých výdajů tj. 11,394.735,59 Kč.  Na projekt bylo vydáno Rozhodnutí o poskytnutí dotace.

Smlouva o dílo byla uzavřena dne 28. 06. 2022 se „Společností Libina“ – vedoucí účastník BAK stavební
společnost, a.s. , společník 1 INSTA CZ s.r.o., společník 2 RI-STAV s.r.o.  Cena díla 15,727.723,38  Kč bez DPH
(tj. 19,030.545,29 Kč včetně DPH).  Termín realizace 395 dní.

Se společností IREA s.r.o. uzavřena příkazní smlouva na výkon TDS  247.000,- Kč bez DPH (298.870,- Kč
vč. DPH) a koordinátora BOZP 104.000,- bez DPH (125.840- Kč vč. DPH).

Ke smlouvám na stavební práce byly uzavřeny dodatky, které řeší změnu ceny díla. 

Pro  vodovod  se  jedná  o  navýšení  ceny  díla  +  99.456,02  bez  DPH  ….celková  cena  díla
18,827.179,40 Kč bez DPH (3323.707,67 Kč DPH)
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Kanalizace jedná se o navýšení ceny díla + 859.068,86 Kč bez DPH (saldo více a méně prací)…
celková cena díla 37,996.840,62 Kč bez DPH (7,979.336,53 DPH)

 

Diskuze:
Bc. Ladislav Nevřala vznesl připomínku, když se uvažuje o opravě  hrobky , jestli by nebylo  vhodné 

umístit tam kamerový bod.
Mgr. Zdena Zahradníková odpověděla, že to je určitě vhodné. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí  zprávu  o  dotačních  akcích  přednesenou  Mgr.  Zdenou
Zahradníkovou.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/7Z/2023 bylo schváleno.

15. Prodej a převody nemovitostí

Starosta seznámil s prodejem  nemovitostí.

Prodej části pozemku p.č. 5133 v k.ú. Horní Libina  o celkové výměře 106 m2 .

(Kozák) Předkládám ZO kupní smlouvu o prodeji části obecního pozemku  p.č. 5133  o celkové výměře 106 m2

v k.ú. Horní Libina panu *** ***, bytem ***, 788 05.

Pozemek  slouží  jako  příjezdová  cesta,  kterou  nechal  žadatel  na  vlastní  náklady  vyasfaltovat.  Obecní
komunikace zůstane průjezdná.

Obec prodává pozemek za cenu 213,38 Kč/m2, celková cena části p.č.5133v k.ú. Horní Libina o výměře 106 m2

činí 22.618,28 Kč.

Náklady  spojené  s  prodejem  pozemku  hradí  kupující.  Část  pozemku  je  oddělena  geometr.  plánem
č.1589-724/2023.

Záměr  prodeje  předmětného  pozemku  p.č.5133  byl  řádně  zveřejněn  na  úřední  desce  obce  Libina   od
10.11.2023 do 24.11.2023

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina jako prodávajícím a *** ***,
bytem ***,788 05, jako kupujícím, o prodeji části pozemku p.č. 5133 o výměře 106 m2 v k.ú. Horní Libina
za cenu 22.618,28,- Kč. Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Krahulcová I.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15a/7Z/2023 bylo schváleno.

Dále  starosta  seznámil  se  Smlouvu o  závazku podanou  Státním  pozemkovým úřadem pro  Olomoucký
kraj,Pobočka Šumperk, Nemocniční 53, 787 01 Šumperk zastoupený Ing Kateřinou Neumanovou, vedoucí
pobočky Šumperk.

Předmětem je Smlouva o závazku pro akci s názvem „Realizace PSZ v k.ú. Horní Libina,Hlavní polní cesta



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 13 / 15

C1“.Realizovány budou objekty SO-102 Polní cesta km 0,088-1,284 a SO-801 Ozelenění. Obec Libina, jako
budoucí nabyvatel realizovaných společných zařízení, se zavazuje, že bude provádět nezbytnou údržbu těchto
zařízení po dobu 5 let od data převedení dotace na účet příjemce dotace.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje Smlouvu o závazku pro akci s názvem „Realizace PSZ v k.ú. Horní
Libina,Hlavní polní cesta C1“ podanou Státním pozemkovým úřadem pro Olomoucký kraj zastoupený Ing
Kateřinou Neumanovou, vedoucí pobočky Šumperk

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15b/7Z/2023 bylo schváleno.

16. Organizační záležitosti

Na základě návrhu šéfredaktorky LN paní Pavlíny Utěšené je  předkládána ke schválení odměnu ve výši 2.000,-
 Kč  paní Lence Nevřalové za činnost v redakční radě LN v roce 2023.

 

Dle § 84 odst 2 písm p) zákona o obcích musí vyslovit ZO souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi
obcí a členem ZO bez ohledu na to, zda je uvolněný či neuvolněný. Toto ustanovení se využije při poskytnutí
odměny pro Bc. Martina Baklíka (dohoda o provedení práce), Luboše Kristlíka (dohoda o provedení práce)  za
činnost v JSDH a dále pro Davida Malého (dohoda o provedení práce) za činnost trenéra fotbalového oddílu
v rámci TJ Libina.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  na  návrh  šéfredaktorky  Libinských  novin  odměnu  paní  Lence
Nevřalové za činnost v redakční radě Libinských novin v roce 2023.   

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16a/7Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina vyslovuje souhlas  v souladu s § 84 odst. 2 písm. p) zákona o obcích v platném
znění,  souhlas se vznikem pracovně právního vztahu (dohoda o provedení práce) mezi  obcí  Libina a
Lubošem Kristlíkem za činnost v JSDH obce Libina.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Kristlík L.)

Usnesení č. 16b/7Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina vyslovuje souhlas  v souladu s § 84 odst 2 písm. p) zákona o obcích v platném
znění,  souhlas se vznikem pracovně právního vztahu (dohoda o provedení práce) mezi  obcí  Libina a
Bc. Martinem Baklíkem v JSDH obce Libina.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 16c/7Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina vyslovuje souhlas  v souladu s § 84 odst. 2 písm. p) zákona o obcích v platném
znění,  souhlas se vznikem pracovně právního vztahu (dohoda o provedení práce) mezi  obcí  Libina a
Davidem Malým za činnost trenéra fotbalového oddílu.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Malý D.)

Usnesení č. 16d/7Z/2023 bylo schváleno.

17. Různé

Starosta  přednesl informaci, která je  čerstvá, přišla včera do datové schránky a je to informace o navyšování
odměn členům zastupitelstev od  1.1.2024 s tím, že to má ještě podepsat prezident republiky. Není to ještě
připraveno, ale nedá se to navyšovat zpětně. Navrhuje  toto zařadit na další řádné zastupitelstvo. 

Diskuze:
Miroslav Liška se dotázal  na  územní  plán obce.  Řekl,  že  psal  email  p.  Kozákovi,  který  mu

neodpověděl. Chce se zeptat, jak se to za poslední rok posunulo. 
Mgr Aleš Skála odpověděl, že jsou ještě žádosti, které dostal olomoucký kraj k posouzení.  Čeká

se na jejich  vyjádření. 
Mgr. Bc. Iva Navrátilová požádala o to, v případě, že by  došlo  k nějakému prodlení ohledně  budovy čp. 31

zamyslet se nad  tím ,  jestli   by opravdu nebylo dobré upřednostnit   projekt
na opravu  budovy čp. 548, který je hotový, kde  v lednu 2023 bylo  vydáno
stavební povolení . Tento dokument má určitou časovou platnost. 

Bc. Lada Cinegrová se zeptala na údržbu  hlavní komunikace, kde se  budovala  kanalizace. Jsou tam 
díry. 

Mgr. Aleš Skála řekl, že  mezi obcí, správou silnic a zhotovitele vznikla dohoda . Do 20.12. má 
zhotovitel údržbu komunikace. Obec Libina se  zavazuje  k  odhrnování sněhu  a
přípravě pro správu silnic, která má komunikaci solit.  Od 20.12.do 18.1. bude
zajišťovat  dosypávání  děr  obec.  Poté  se  bude  snažit  udržovat  komunikaci
zhotovitel. Dosypávání se děje  každý druhý den.

Ing. Jana Němečková řekla, že  všichni  určitě zaregistrovali, že začali vydávat  Hlas Libiny. Přinesla
na zastupitelstvo jeden podnět od Aleše Vaňka, který ji zaujal. Obsahem tohoto
podnětu byla žádost   omezení   rychlosti   v  ulici,  žádost  o  retardéry.  Bylo to
smeteno ze stolu. Dále  zde byla  vybudována nová cesta, která stála  bez mála
11 mil. korun, a i přes telefonáty, aby někdo přijel a zjistil, jak  novostavby rozjely
obrubníky, příruby , nikdo nepřijel . Pan Krahulec  si těžkou technikou naváží
dřevo na pozemek a všechny obrubníky jsou  vyvráceny.  Dále parkování  aut
na obecní cestě, což  ztěžuje průjezd. 

Ing. Arch Iva Krahulcová odpověděla, že o tom nic neví . 
Ing. Jana Němečková podala  návrh  na  usnesení,  aby  se  tím  obec  zabývala,  že  jsou  poškozovány

na  komunikaci  v  ulici  Pod  Bradlem   obrubníky.  A  by   byla  podána  zpráva
do příštího zastupitelstva, jak  byla  záležitost  vyřešena. 

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že rada to řešila.  Retardéry tam nedávají smysl. Je tam obytná zóna,
která není rušena žádnou křižovatkou. 
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Dalibor Kozák uvedl, že to zjišťoval. Je to opravdu zóna, žádná křižovatka nic neruší. 
Bc. Ladislav Nevřala  uvedl k retardérům, že ještě za pana Fruhwirta  tam  bylo vyvolané jednání a

obyvatelé na této ulici nechtěli retardéry. 
Bc. Lada Cinegrová se zeptala,  jestli  je nějaký problém v KD Libina. O víkendu měli  Mikulášskou

nadílku  děti  běhaly, těm zimě nebylo,  ale  rodiče seděli v bundách. Bylo to 
velmi nepříjemné. Dát  topné těleso mezi děti považovala ze  nevhodné. V neděli
při úklidu už teplo bylo. 

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že podle  informace paní Novotné z  Tepla Rýmařov, že  byl technický
problém a kotel vyhasnul. 

Ing. Jana Němečková řekla, že  si  v radě obce  všimla, že byla zamítnuta žádost  Přátelů dechovka  na 
snížení z nájmu. Z jaké důvodu. 

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že došlo k  navýšení nájmu  o 500,- Kč z důvodu  pořízení  vybavení,
které tam dříve nebylo. Výčepní zařízení  atd. Mysleli si, že to je  je kvůli tomu,
řekli, že mají svoje  výčepní zařízení a že nechtějí  používat obecní 

Mgr. Ing. Tomáš Kobza uvedl, že  na koupališti v Dolní Libině  jsou vedle parketu dva pozemky, které jsou
pozemkového  fondu.  Když  končil  Lukáš Vrána ,  měl  s  pozemkovým fondem
předjednanou směnu pozemků. Nedotáhlo se to dokonce. Řekl, že má podklady,
které  by mohl poskytnout  referentovi, který má pozemky na starost. 

Mgr. Aleš Skála odpověděl , že toto řeší pan Kozák. Bylo dohodnuto, že pan Kobza pošle podklady
které má a bude se to řešit. 

Bc. Lada Cinegrová připomněla pozemek u Krahulců pod liliovníkem.  To se taky už nějakou  dobu
řeší. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina ukládá radě obce prošetřit stížnost Aleše Vaňka na poškozování  obrubníků
na cestě na Fibichu.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 7 (Bartoňková A., Kristlík L., Kusý M., Malý D., Nováková M., Skála A., Zahradníková J.) /
Zdrželo se: 2 (Krahulcová I., Nevřala L.)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Jelikož byl program  vyčerpán a  nebyly  další dotazy, starosta poděkoval přítomným za  účast a v 19.50 hod. 
jednání  zastupitelstva obce ukončil. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Luboš Kristlík, Bc. Lada Cinegrová   ............................................................
 
Starosta: Mgr. Aleš Skála   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 11. 12. 2023


